

# Organic

## Powerful foaming action – gentle formula



### About this product

Organic is a safer alternative to hydrochloric and phosphoric acid bowl cleaners. This versatile cleaner can tackle any restroom surfaces in an environmentally conscious way without the use of harsh oxidizers. Surfactant-based, this cleaner generates a foam that clings to surfaces to give an optimum contact time for a deeper clean. It deodorizes as it cleans multiple restroom surfaces and eliminates rust stains in toilets, urinals, sinks and bathtubs. Safe to use on faucets, chrome, stainless steel, showers, ceramic, etc. Its pleasant fresh scent will definitely be a hit.

- Foaming to cling on surfaces, allowing for longer contact time
- Does not contain bleach/harsh acids/phosphates and is non-abrasive
- Breaks-down proteins and stains that are common to restroom environments
- Reduced environmental impact
- Safe for most hard surfaces
- Cleans while eliminating offensive restroom odours
- Improves restroom surface cleaning process
- Pleasant organic scent
- Non-toxic



### Dilution rates:

Restroom Cleaner	1:16
ECOLOGO (UL 2759)	1:4
Bowl/Urinal Cleaner	1:4

### Why foaming products are better

Foaming cleaners generate a thick foam to grip easily to vertical surfaces such as the sides of the toilet bowl and urinal. This will allow the scale and soap scum to interact longer with the active ingredient of the cleaner, facilitating scum removal and therefore reducing labour.



### Codes:

- 53769  
(1 L Bowl Cleaner)
- 53768  
(4 L Restroom & Bowl Cleaner)



# Organic

## Action moussante puissante – formule douce



### À propos du produit

Organic est une alternative plus sécuritaire aux nettoyants à cuvettes à base d'acide chlorhydrique et phosphorique. Ce nettoyant polyvalent peut entreprendre n'importe quelle surface de salle de toilettes d'une manière écologique sans utiliser d'oxydants forts. Ce nettoyant à base de tensioactif génère une mousse qui adhère aux surfaces afin d'optimiser le temps de contact pour un nettoyage plus profond. Il désodorise pendant qu'il nettoie plusieurs surfaces de salles de toilettes et élimine les taches de rouille dans les toilettes, les urinoirs, les éviers et les bains. Organic peut être utilisé sur les robinets, le chrome, l'acier inoxydable, les douches, la céramique, etc. Son parfum agréable sera certainement apprécié.

- Moussant pour adhérer aux surfaces, ce qui permet un temps de contact plus long
- Ne contient pas l'eau de Javel/acides forts/phosphates et est non abrasif
- Décompose les protéines et les taches qui sont communes dans les salles de toilettes
- Améliore le processus de nettoyage des surfaces de salle de toilettes
- Impact environnemental réduit
- Sécuritaire pour la plupart des surfaces dures
- Nettoie pendant qu'il élimine les odeurs offensives
- Parfum organique agréable
- Non toxique



### Taux de dilution :

Nettoyant à salle de toilettes	1:16
ECOLOGO (UL 2759)	1:4
Nettoyant à cuvettes/urinoirs	1:4

### L'avantage des produits moussants

Les nettoyants moussants génèrent une mousse épaisse pour facilement s'attacher aux surfaces verticales telles que les parois de la cuvette et de l'urinoir. Ceci permet au calcaire et aux résidus de savon d'interagir plus longtemps avec l'ingrédient actif du nettoyant pour faciliter leur élimination, réduisant ainsi le travail.



### Codes :

- 53769 (1 l nettoyant à cuvettes)
- 53768 (4 l nettoyant à cuvettes et salle de toilettes)

